
Mimozemské trhy  
  
  Malebné město Most ležící v samotném srdci Ústeckého kraje na severu Čech 
je proslulé především těžbou hnědého uhlí a po kolejích přesunutým gotickým 
kostelem.  
  Mezi povědomí veřejnosti se ale dostalo především díky stejnojmennému 
seriálu Most!, který humorně zachytil všechny stereotypy s městem spojené.  
Avšak díky událostem posledních dní městu Most neřekne již nikdo jinak než 
,,Mimozemské tržiště“.  
  Nacházím se u jezera Most, aktuálně nejoblíbenější turistické destinace v celé 
České republice. Zdejší pustá planina je momentálně obklopena davy lidí 
z celého světa, kteří se přijeli podívat na historicky první pozemské trhy 
pořádané cizí mimozemskou entitou.  
  Sortiment je velice rozmanitý. Kromě lidstvu neznámých plodin nabízí trhy 
možnost pořídit si jednoho z vesmírných domácích mazlíčků, kteří bývají 
v některých případech i docela roztomilí.  
  ,,Jak vás napadlo uspořádat trhy zrovna tady na Zemi?“ tázal jsem se jednoho 
z pořadatelů akce. ,,No víte, pozorujeme vaši planetu již několik desetiletí a 
vždy nám ty vaše trhy přišly jako veliká zábava a ideální prostředek k zapojení 
do lidské společnosti. S rodinou uvažujeme o usazení ve městě.“  
  Jak z celé akce vyplývá, v plánu na Zemi zůstat má hned několik stovek 
mimozemšťanů. Několik již našlo přístřeší u mosteckých obyvatel, zbytek 
uvažuje o postavení domečku či pronajmutí bytu v centru.   
  ,,Tohle je něco naprosto nevídaného a jedinečného. Důkaz, že ve vesmíru 
nejsme sami, hledá lidstvo již tisíce let. Pojďme je mezi nás přivítat s otevřenou 
náručí jako nové členy komunity,“ vyjádřila svůj názor jedna z obyvatelek 
města. Musí se mimozemšťanům dát za pravdu, že trhy opravdu pořádat umí. 
V základu jsou inspirovány našimi, ale s mnohem rozmanitějším sortimentem. 
Kromě jinosvětských plodin a módních kousků trhy září i barevnými světly ze 
zábavných atrakcí a celou akcí vládne skvělá nálada.  
  ,,Nezapomenutelná akce. Všechny nás šokovala tím nejlepším možným 
způsobem. Víte co, na takové věci člověk už prostě nezapomene,“ ohodnotila 
akci paní, která se přijela podívat až z Brna.  
  Nemohu než souhlasit. Akce byla dle slov většiny zúčastněných velikým 
úspěchem a bude doufejme krokem k vzájemné pomoci a přátelství.  
 


